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AFBUD: Kirsten, Irene, Kristian, Anne-Mette, Elisabeth, Karina 

FRAVÆRENDE:  

 

 Opfølgning fra sidste møde •  

   

1.  Kort nyt: (18.20-18.40) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  

a)  Der har været møde med V. Hornum skolebestyrelse.  
Der har været Dialogmøde med politikkerne vedr. budget og 
struktur. Specialundervisningen kommer til at give underskud 
på 3 millioner. 
b) Pernille Nielsen fra UCN har holdt 2. af 3 møder om 
børnefællesskaber. Den 8/12 bliver emnet om fravær og dets 
betydning.  
Gårdvagter – vi har haft en debat med personalet omkring 
hvad gårdvagt opgaven er for en størrelse, synlighed mm. Der 
er indkøbt nye grønne veste til alle gårdvagter. 
Morten har været til skoleledernes årsmøde under temaet ”Sæt 
folkeskolen fri.” 
MUS-samtaler begynder nu og frem til vinterferien. 
Meget fokus på de sociale medier og trivsel. Det skal vi have et 
større fokus på. ”Dit liv på nettet” er et godt redskab til at 
arbejde med emnet. 
I går begyndte nye nationale årgangstest.  
I går begyndte de at lave legepladsen – opstrengningen bliver 
først til foråret, da der ikke må være fugtig i vejret. 
Økonomien ser fortsat godt ud.  
Vi har fortsat Søndergade frem til 31/12 22 
Der har været elevråds dag på rådhuset – se elevrådet. 
Udviklingsrådet udstiller i den gamle Bugs nede i centeret, om 
hvilke planer de har for byen. Nærhed og trivsel er et af 
hovedordene, og derfor har de øje for de mange 
knallertkørere. 
c) ICDP for hele SFO-personalet.  
d) Har været til Byrådsmøde for formænd og næstformænd. 
Der er 75000 kr som skal bruges til selvforsvar. Personalet der 
har idræt, skal uddannes i selvforsvar og undervise eleverne i 
det, da der er mange der er utrygge i nattelivet i de 4 store 
byer.  
Laura og Mads ønsker at deltage i et elevrådsmøde for skoler i 
VHK.  
Der er mange i udskolingen der ønsker nye møbler i klasserne 
og hygge fællesområder. Andre har ønsket el-kedel og 
microovn. Der har også været ønske om snack automat. Der 
er ønske om barskest kurve, bordtennis over til udskolingen. 
Kan vi sende planen over skolegården ud til fx udskolingen, så 
de ved hvad de skal ske, hvor boldbanerne er mm. 
Der er ønske om tidligere fri. 
Gardiner og vinduer der ikke virker – så det ønskes repareret.  
Ønske om en printer til 8. og 9 klasse. 
Grupperum til 8. årgang. 
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Hyggerum med sækkestole. 
Anders ønsker withe board til læring.  
Nye PC – de synes de er dårlige. 
En ordning på cykelskure – da de synes det er svært at finde 
plads. Kan man opdele de tre skure til de tre afdelinger. 
Billiger mad i skoleboden. 
Mere hjælp til ordblinde – vi ønsker at få dette punkt uddybet. 
e)  
 

2 Opsamling fra Dialog mødet (18.40-18.55) 

 

Hvordan håndtere/informerer man vikarer? Hvor lang tid har en 
klasse vikarer? Der holdes informationsmøde med vikarerne, 
og bliver vi oplyst om ting der ikke er acceptabelt, bliver der 
handlet på det. 

3 Målsætning for forældresamarbejdet 
(18.55-19.15) se bilag 

For at få forældrene ind i skolen, er det vigtigt at der er tid til at 
forældrene har tid til at tale sammen – evt. at det er 
forældrerådet der laver en stor del af dagsordenen.  
Fx at der kan være dilemmaer forældrene skal diskutere. 
Hvordan forholder de sig til forskellige temaer. Det er vigtigt at 
der bliver tid til det sociale.  
Brug af dialogkort. 
Vi skal gerne have vendt kulturen, så forældrene ønsker at 
komme på skolen. 
Det er ikke vores børns skole, men VORES skole – både børn 
og forældre. 
Skolefesten skal gerne binde skolen sammen fra indskoling til 
udskoling. 
Optakt til dialogkaffe, kan være at vi sender nogle emner ud til 
forældrene, som vi gerne vil drøfte – fx skoledagens længde, 
sikker skolevej mm. 
 

4. Hvor kan vi spare på energien? (19.15- 
19.25) 

Vi skal ikke lukke for varmen, men undersøge hvor vi kan 
spare. Vi har brugt 150.000 kr på vores ventilationssystem.  
Teknik og miljø er i gang med at søge penge hjem til 
varmesystem på skoleområdet, da der er flere skoler der er 
udfordret. 
Eleverne kan se på deres forbrug på pc, og lukke deres pc 
rigtig ned hver dag. 
Kan der spares på vores udendørsbelysning? Der er 
energipærer de fleste steder.  

5. Kulturugen – skolefest for hele skolen 

(19.25-19.35) 

Der bliver skolefest for hele skolen den 9/3 2023. 

6. Klippekort på 50 kr til boden (19.35-19.40) Det er helt i orden. 

7. Eventuelt (19.40-19.56) 

 
• Hvordan går det med trafiksikkerheden? Der skal ses 

på trafiksituationen. 

8. Info fra skolebestyrelsen til forældre.  
(19.45-19.55) 
 

• Klippekort til 50 kr. 

• Inddragelse af forældrene på skolen-skolefest. 

• Gårdvagter. 

9.  Punkter til næste møde  
 

• Vi tager en rundtur på skolen. 

10. Oplæsning af referat.  
(19.55-20.00) 
 

 

 

 

 


